
 

 
 

 
Protokoll fört vid 127:e ordinarie styrelsemötet för  
Aneby Näringsliv ekonomisk förening. 
 
Datum: 2023-06-14, kl. 17.30-19.00 
Plats: Näringslivets Hus 
Närvarande: Josefin Björlingson, Marco Fjordmark, Åsa Karlsson 
Adjungerad: Mikael Fornander 
Övriga: Marthina Knutsson 
Anmält förhinder: Stefan Hagström, Daniel Berlin, Beata Allen, Ola Gustafsson 
 
§ 1 Mötets öppnande  
Ordförande Josefin Björlingson öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 
 
§ 2 Ny organisation 
Presentationsrunda. Alla berättar lite kort om sig själv och sitt yrkesliv. 
 
§ 3 Justerare 
Till att justera dagens protokoll utses Marco Fjordmark 
 
§ 4 Föregående protokoll 
Protokoll från styrelsemötet samt årsmötet 2023-04-26 godkänns och läggs till handlingarna.  
 
§ 5 Ekonomi, inkomster/utgifter samt fasta och rörliga kostnader 
All fakturering av medlemsavgifter är klar och de flesta har betalat, påminnelser är utskickade till berörda. 
När det gäller kostnader har vi betalat den nya hemsidan inklusive Loopia konto och startavgift, totalt 
13 495 kr. I övrigt är det en del kostnader, bland annat annonsering som härrör till Anebydagen. Dessa 
kostnader ska faktureras vidare. Ola räknar med att sammanställa faktureringsunderlag till Daniel så fort 
han kan, och annonsörer/utställare får finna sig i att fakturan kommer lite sent. Totalt sett bör dagen gå 
+-0. Fakturor ska betalas för LED-skärmen samt för ljudet till LjudJohan. Kostnaderna motsvaras av 
kommande faktureringar. 
 
Det finns ett förslag till budget som utgår från föregående års utfall, den uppdateras med de verkliga 
intäkterna och kostnaderna löpande under året. De närvarande på mötet tycker att budgetförslaget ser bra 
ut och vid nästa styrelsemöte önskas det att Daniel förklarar posterna.  

§ 6 Genomförda aktiviteter och Anebykortet 
Studiebesök och årsmöte på HAGS: Vårens årsmöte ägde rum i HAGS lokaler och det anordnades 
också en företagspresentation samt en rundvandring i lokalerna.  
Frukostmöte på BYN 25 maj 2023: Anna Gillek informerade om statistiken kring 
näringslivsundersökningen som görs varje år. Aneby ligger fortfarande bra till.  
Anebydagen: Under Anebydagen delades det ut pris till Årets företagare samt Årets unga företagare. Det 
var ett välbesökt arrangemang och förslaget är att även fortsättningsvis dela ut priserna under just 
Anebydagen.  
Anebykortet: Lanseringen gjordes under dagarna före Anebydagen. Martina har ett möte den 15 juni om 
detta, och informerar om att omkring 10 företag anmält sig att ansluta sig.  
 
§ 7 Framtida aktiviteter 
Samarbetet med skolan: Josefin har varit i kontakt med Lisa Brink, SYV på Furulidskolan, och de 
kommer att träffas för ett planeringsmöte efter semestern. 



Frukostmötet 31 aug: Lisa Brink, Hanna Tegenfeldt och Rosemarie Segersson från skolan medverkar. 
De ska presentera samarbetet skola-näringsliv. 
Näringslivsmästerkapen i golf planerad in den 21 aug: Inbjudan skickas ut efter midsommar. Pga. 
Olas sjukskrivning ska Martina skicka ut inbjudan.  
Frukostmöte Svenskt Näringsliv: Martina undersöker möjligheten att Anna Gillek kommer på besök i 
höst när företagsrankingen presenteras.  
 
§ 8 Rapport från köpmännen 
Det är fortsatt hög inflation vilket påverkar köpmännen. 
 
§ 9 Affärsutvecklaren/Science Park, information från Marthina Knutsson 
Just nu planeras höstens program. Inflödet är relativt lugnt nu och fokus är på höstens aktiviteter.  
 
§ 10 Information från kommunen 
Aneby kommun ska rekrytera en ny näringslivsansvarig inom kort. Det finns en påbörjad process och en 
uppdragsbeskrivning finns snart framtagen.  
 
§ 11 Medlemsfrågor 
Gransnäs har visat intresse kring medlemskap i Aneby näringsliv.  
 
§12 Övriga frågor 

a. Tid bokas för kommande styrelsemöte i augusti. 
b. Pitch – Varför ska ett företag vara med i Aneby näringslivsförening? 

- Presentkort 
- Kontakter och nätverk 
- Träffar och utbildningar 

Styrelsen behöver tillsammans ta fram en pitch kring varför företagarna i kommunen ska vara medlem i 
föreningen. Styrelsen diskuterar andra aktiviteter så som en samlingsbroschyr kring företagarna i Aneby, 
HR-stöd, Co-working i våra lokaler samt andra aktiviteter. Ett förslag är att genomföra en enkät för att ta 
reda på vad medlemmarna önskar.  

c. Inlogg till hemsidan önskas av flera av styrelsens medlemmar. Martina ansvarar för att skicka ut 
inloggningsinformation. Detsamma gäller mailen till Aneby Näringsliv.  

d. Olas arbetsuppgifter under sjukskrivningen diskuteras. Mikael och Martina delar på vissa delar. 
Övriga i styrelsen finns tillgängliga också.  

e. Förslag till föreläsare till kommande frukostträffar diskuteras. Aneby buss och Restaurang BYN 
lyfts.  

f. Utskick kring Ironman – Näringslivet skickar inte ut information utan det går via kommunen.  
 

§ 14 Nästa styrelsemöte sker den 24 augusti kl 17.00. Tills dess uppmanas alla att fundera på vår ”pitch”.  
 
§ 15 Avslutning 
Ordförande avslutar mötet kl. 19.10. 
 
Justeras: 
 
 
 
Josefin Björlingson Marco Fjordmark Josefin Björlingson  
mötesordförande justerare         sekreterare   


